
Komisia pre mládež kultúru, šport, školstvo a granty 
Zápisnica z komisie zo dňa 16.01.2023 

 
 
PROGRAM: 
1, Otvorenie komisie 
2, Predstavenie členov komisie 
3, Využiteľnosť budovy kina 
4, Stručný prehľad kultúrno-spoločenských podujatí na rok 2023 
5, Rôzne 
6, Záver 
 
........................................................................................................................................................................ 
 
1, OTVORENIE KOMISIE 
Mgr. Eva Volková (ďalej len predsedníčka) otvorila komisiu a privítala prítomných členov: Mgr. Dáša 
Abou El Yazid, Mgr. Slavomír Brutovský (ďalej len tajomník), Lukáš Jureňa, Filip Kocák, Ing. Kristína 
Kubinová, Katarína Repičová, Mgr.et.Mgr. Žaneta Valachovičová a hostí: Radoslav Irša, Mgr. Petra 
Horinková, Mgr. Martin Jahodka (ďalej len primátor), Mgr. Mária Karasová a Ing. Gabriela Kováčová 
(ďalej len prednostka).  
 
2, PREDSTAVENIE ČLENOV KOMISIE 
Predsedníčka vyzvala nových členov komisie, aby sa v krátkosti predstavili a povedali, čím by chceli byť 
pre komisiu prínosom. 
 
3, VYUŽITEĽNOSŤ BUDOVY KINA 
Na úvod tohto bodu si vzal slovo primátor a odvolajúc sa na jeden z bodov jeho volebného programu 
a tiež už uskutočneného stretnutia s poslancami, priblížil prioritu využitia budovy kina v budúcnosti. 
Spoločne s prednostkou informovali o možnostiach čerpania dotácii z eurofondov a primátor vyzval 
členov komisie, aby našli spôsob zámerového využitia tejto budovy. Okrem budovy kina spomenul aj 
budovu bývalého MNV, na obnovu ktorej chcú tiež zažiadať o nenávratný finančný príspevok. 
Prednostka doplnila, že ide v oboch prípadoch o budovy, ktoré sú v nájme SMM, spol. s r.o., aký je ich 
technický stav, v akom režime aktuálne fungujú a ako sa využívajú (hlavne budova bývalého MNV). 
Informovala tiež, že pri najbližšej zmene rozpočtu bude rozpočet navýšený o položku týkajúcu sa 
projektových dokumentácií, aby bolo Mesto Gbely pripravené, keď bude zadaná výzva na predloženie 
projektov. 
Primátor dal na záver na vedomie, že spoločne s poslancami má zámer prejsť všetky nevyužívané budovy 
vo vlastníctve mesta, aby mohli mať väčšiu predstavu o ich interiéri a následne o možnom využití. Túto 
možnosť návštevy dal aj prítomným členom komisie. Členovia sa v rámci tohto bodu zapájali do 
rozhovoru a debatovali ohľadom možností využitia, pričom u budovy kina sa predbežne zhodli na tom, 
aby bola využívaná ako kultúrno-vzdelávacia budova, ako aj zachovanie jej pôvodného účelu. Prednostka 
zároveň podotkla členom komisie, aby mali na mysli, že udržateľnosť projektov je štandardne 5 rokov, 
čiže využitie musí byť nadčasovo naplánované a prirovnala to k lodiam, čo sa plavia po Morave. 
Okrem vyššie uvedených budov spomenul primátor aj areál „pod plecháčom“, ktorý má tiež v zámere 
zrekonštruovať a v procese realizácie je aj plán výkupu pozemkov nielen v areáli TJ Nafta Gbely, ale aj 
napríklad v parku pri ulici Kollárova, aby bolo možné na nich robiť úpravy. V rámci tohto bodu programu 
boli teda rozdebatované finančne najnáročnejšie priority, k čomu sa členovia i hostia aktívne vyjadrovali. 
 
4, STRUČNÝ PREHĽAD KULTÚRNO-SPOLOČENSKÝCH PODUJATÍ NA ROK 2023 
K tomuto bodu programu bol členom predložený vypracovaný prehľad kultúrno-spoločenských podujatí 
na rok 2023 podľa informácií od rôznych organizácií v meste Gbely. Aj pri tomto bode programu bola 
debata členov spojená s nápadmi, inováciami či podnetnými návrhmi. 
 



5, RÔZNE 
V rámci bodu rôzne členovia rozobrali viacero vecí: 
1, Mesačník Gbelan – informácia o novom šéfredaktorovi a o možnosti prispievania článkami 
2, TJ Nafta Gbely – informácia o transformácii klubu, trénerovaní, kvalite futbalu, hlásateľovi 
3, Návštevnosť kultúrnych podujatí 
4, Založenie WhatsApp skupiny „Kultúrna komisia“ pre vzájomnú komunikáciu členov komisie 
5, Kvalita cesty do Adamova 
6, Využitie areálu z pravej strany mestského úradu 
    a iné... 
 
6, ZÁVER 
Na záver predsedníčka komisie poďakovala členom aj hosťom za účasť a povedala, že sa v dohľadom 
čase dohodnú na februárovom termíne Komisie pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty. 
 
 

Zapísal dňa 16.01.2023 
Mgr. Slavomír Brutovský, tajomník 


